
 

Till Socialnämndens ordförande  

 

Interpellation om Fontänhus 

Moderaterna lämnade 5/12 2018 in en motion om tillskapandet av ett sk. Fontänhus i Borlänge. 

Modellen har vunnit internationell framgång som en effektiv rehabiliteringsmodell för personer som 

lider av psykisk ohälsa. Efter lyckade genomföranden i andra kommuner där många i utanförskap 

kommit in i jobb, studier och gemenskap tycker vi Moderater att även Borlänge vore lämpligt att 

starta ett sådant fontänhus. Motionen bifölls av kommunfullmäktige den 17/9 2019.  

 

Med anledning av detta vill jag fråga socialnämndens ordförande Cilla Rohdin: 

 

• Varför har inte den bifallna motionen genomförts? 

• När kan vi förvänta oss att motionen genomförs? 

• Vilka signaler tycker du att det skickar om tillståndet i demokratiprocesserna när 

demokratiskt fattade beslut inte genomförs? 
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